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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRIC TE 3 

 
 
Núm.:  2/21 
Caràcter:  ORDINARI 
Data:  6 de juliol de 2021 
Horari:  De 18:30 h a 21:05 h 
Lloc:  Reunió telemàtica 
 
 

Hi assisteixen:   

Mònica Polo Rubia Presidenta  

Pau Hernández Del Águila Representant Grup Municipal ERC-MES 

Joan Bernaus Massana Representant Grup Municipal Tot per Terrassa 

Gonzalo Díaz Hernando Representant Grup Municipals Ciutadans Terrassa 

Manuel Ávila Lorca Representant AV Can Palet 

Francisco Utrera Cabrera Representant AV Guadalhorce 

Sofia Cordero Garcia Representant AV Xúquer 

Magdalena Aguilar García Representant AS d’entitats de gent gran 

Rafael Morante Lorca Representant AS d’entitats solidàries 

Josep Rodríguez Montserrat Representant AS d’entitats juvenils 

Yolima Elisabeth Villada Garzón Representant AS d'entitats educatives 

Mounir Chkat Aadi Representant AS d’entitats ciutadania i drets civils 

Membres excusats:   

Alba Nos i Melich Representant AS d’entitats de dones 

Pedro José Limón Fernández Representant AS d’entitats culturals 

Anna Ceballos Villach Representant AS d'entitats educatives 

Montserrat Serra Latre Representant Comunitat educativa primària 

Mercè Corbera Penalva Representant Grup Municipal PSC 

Mohamed El Asri Representant AS d’entitats juvenils 

Ana María Ferrer Alarcón Representant AS d’entitats solidàries 

Xavier Vives Batlle Representant AV Segle XX 

Membres absents:   

Lluïsa Romero Barrientos Representant Grup Municipal Junts per Terrassa 

Jose Luis Iguña Salvador Representant AV Can Jofresa 

Josep Oriol Ventura Caellas Representant Comunitat educativa secundària 

També hi assisteixen:   

Isaac Albert i Agut Tinent d'alcalde de l’àrea de Serveis Generals 

David Garcia Castelló Director de serveis de Serveis econòmics 

Emília Andreu Almécija 
Directora Àrea Economia Finances Serveis Generals i 
Govern Obert 

Miquel Pérez Almudaina Director Àrea Estructura Territorial i Atenció Ciutadana 

Eva Magaña Gónzalez Directora Programa Estructura Territorial i Atenció 

Acta aprovada a la sessió 3/2021 del Consell. Signada digitalment per la regidora, Sra. Mònica Polo Rubia 

en data 2 de novembre de 2021 
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Ciutadana 

Ona Martínez Viñas Regidora de Qualitat Democràtica 

Noel Duque Alarcón 
Regidor d'Estructura Territorial, Districtes i 
Equipaments 

Sònia Arnau Montoro Cap districte atenció social primària 

Lluïsa Pérez Azcárate Secretària 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació de l’acta Consell Municipal del dia 22 de març de 2021 
2. Primer marc pressupostari per al 2022, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i 

Agut 
3. Presentació del procés de participació en el pressupost 2022 per a l'elaboració 

col·lectiva de projectes, a càrrec de la regidora de Qualitat Democràtica, Sra. Ona 
Martínez Viñas i el regidor d'Estructura Territorial, Districtes i Equipaments, Sr. Noel 
Duque Alarcón 

4. Renovació de la vicepresidència del plenari del Consell Municipal de Districte 
5. Informacions de Presidència 
6. Precs i preguntes 
7. Consultes de la ciutadania 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta Consell Municipal del dia 22  de març de 2021  
 
Obre la sessió la presidenta del Consell, la senyora Mònica Polo Rubia, dóna les gràcies a tots 
els consellers i conselleres  per  la seva assistència. Pregunta si hi ha alguna esmena a fer a 
l’acta de l’ anterior reunió del Consell Municipal de Districte. Com no n’hi ha cap, s’aprova  
l’acta. 
 
 

2. Primer marc pressupostari per al 2022, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i 
Agut   
 
La senyora Mònica Polo dona pas al segon punt de l'ordre del dia, donant la benvinguda al 
senyor Isaac Albert, tinent d'Alcalde de l' Àrea Serveis Generals i Govern Obert. 
 
El senyor Isaac Albert pren la paraula i procedeix a l'exposició del document Bases elaboració 
Pressupost 2022 (ANNEX 1) 
 
El senyor Josep Rodríguez pregunta si el pressupost serà continuista o hi haurà canvis de 
tendència reals. 
 
El senyor Isaac Albert respon que la voluntat, des del primer dia, ha estat fer un pressupost que 
trenqui algunes inèrcies i s’han canviat alguns aspectes, però els pressupostos tenen 
continuïtat. Per exemple, a l’àmbit de les inversions al 2022 hi haurà algunes inversions noves i 
tindrem recursos per fer-ho, però la gran part dels recursos d’inversions se'ls emporten 
inversions aprovades el 2021, perquè una inversió no comença el gener i acaba el desembre, 
la majoria se sumen als anys següents, quan es comencen ja tenen continuïtat. Per exemple, el 
projecte de la Saifa Keller té pressupost al 2021 pel concurs d’idees i al 2022 pel projecte 
executiu; al Parc de la República passa el mateix, cada any, una part del pressupost 
d’inversions anirà a aquest projecte. Pel que fa el pressupost ordinari, també està lligat, el 95% 
és Capítol I, despeses de personal. Si el pressupost partís de zero es podrien fer els canvis, 
però això és impossible. Hem d’anar canviant coses, la voluntat és que no sigui continuista 
sempre, però hi ha fils conductors que ho són.  
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La senyora Mónica Polo acomiada i dona les gràcies al senyor Isaac Albert per la seva 
intervenció. 
 
3. Presentació del procés de participació en el pre ssupost 2022 per a l'elaboració 
col·lectiva de projectes, a càrrec de la regidora D E Qualitat Democràtica, Sra. Ona 
Martínez Viñas i el regidor d'Estructura Territoria l, Districtes i Equipaments, Sr. Noel 
Duque Alarcón  
 
La senyora Mònica Polo dona pas al tercer punt de l'ordre del dia, donant la benvinguda a la 
senyora Ona Martínez (regidora de Qualitat Democràtica) i al senyor Noel Duque (regidor 
d'Estructura Territorial, Districtes i Equipaments). 
 
La senyora Ona Martínez pren la paraula i procedeix a l’exposició del document Nou procés de 
participació 2022 (ANNEX 2). 
 
El senyor Noel Duque pren la paraula i fa un petit repàs històric dels processos de participació 
d’inversions que es realitzaven als districtes i les dificultats que comportava. Aquests processos 
van provocar molta frustració ja que moltes inversions no arribaven quan havien d’arribar i la 
idea era que la gent se sentis partícip i que hi hagués canvis a la ciutat. El que m’agrada 
d’aquest nou procés és això, és que són les pròpies entitats les que creen els projectes, els 
porten a termini, apostant pels projectes de cohesió, activitats i accions que es fan des del 
territori. A mi m’agrada més que destinar l'energia i el pressupost a inversions d’obra, ja que 
tenim serveis que s’encarreguen dels parcs i dels carrers. També estem portant projectes 
d’inversió a petició de la ciutadania, Roc Blanc, Parc de la República o la Saifa, que l’any que 
ve tindrà el projecte. Tots han sortit de demandes ciutadanes i, a més de la dinamització dins 
dels consells, fer un nou procés on participin persones a títol individual i que el Consell sigui el 
que ho prioritzi i tinguin el mateix valor que una proposta de resolució dels partits polítics és un 
gran avenç. Veurem com respon la ciutadania. Hem d'intentar córrer la veu, tothom que tingui 
idees per millorar la ciutat per mitjà de projectes de cohesió d’entitats serà ben rebut i quan 
arribi als consells que sigueu els consellers els qui prioritzeu quins són els mes apropiats i que 
les àrees se’ls prenguin en serio com les resolucions del Ple. Crec que és un bon procés. 
Felicito a l'Ona i al seu equip; nosaltres ho varem veure molt clar de seguida. Si teniu dubtes 
estem aquí i sobre tot lluiteu perquè surti bé i es facin realitat molts projectes i que les entitats 
els puguin portar a terme. 
 
El senyor Manuel Ávila pregunta si tots els projectes que han sol·licitat aquests anys seran 
apartats, es faran o els hauran de tornar a demanar, ja que estaven ben elaborats. Vull saber 
com funciona.  
 
La senyora Ona Martínez respon que s’ha de mirar quins estan pendents i, si encaixen amb els 
criteris del procés que engegarem, es poden entrar. La idea és començar un nou procés, 
engegar una nova etapa amb diferents objectius i llavors s’hauran d’entrar noves propostes.  
 
El senyor Noel Duque comenta que no sé si es refereix a projectes que es varen presentar per 
a la partida de dinamització que hi ha a tots els districtes, això ja està acceptat, ja tenia un 
pressupost destinat i cada districte va aprovar un projecte de dinamització. Si et refereixes a 
això va per un cantó. Si hi ha projectes més antics sobre inversions que es varen presentar a 
altres processos participatius i entren dins de les bases intentaríem recuperar-los. La diferència 
del que es presenta com a projecte de dinamització en els propis consells, que hi ha una 
partida a cada districte amb el que plantegem avui, es manté, però això intenta obrir la 
participació a persones a títol personal que estan fora dels consells és elevar idees i projectes, 
perquè els consells les prioritzin, és donar la possibilitat de participar a gent que no està als 
consells. Us faran arribar les idees perquè digueu quines són les més interessants.  
 
El senyor Manuel Ávila diu que d’acord tornarem amb les mateixes propostes que portem 
proposant durant molt de temps i no s’han fet.  
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La senyora Magda Aguilar diu que em sembla bé el projecte que han presentat, però al procés 
passat ja es va treballar així, particulars varen presentar projectes dintre del Consell i encara 
estem esperant que es facin. Van proposar millores a la plaça de Can Palet i plantar més 
arbres, actuacions aprovades i que no s'han realitzat. En canvi, sí que s'han plantat arbres a 
Els Bellots. Aquí hi ha una prioritat, la gent gran, que seu a la plaça i no tenen ombres. Quan es 
parla de la participació, la gent fa propostes i no es porten a terme, sap greu. Les entitats estem 
aquí per aportar el nostre temps, però quan portem idees i no es realitzen ens preguntem per 
què hi som. Demanem que l'administració ens ajudi i col·labori. Ona ja vas veure la 
col·laboració que hi va haver en el taller que varem fer, nosaltres som participatius, però ens 
agrada que  hi hagi  una contrapartida.  
 
El senyor Noel Duque diu que és cert que històricament els processos participatius han estat 
molt frustrants. Últimament les inversions si que es van dur a terme i hi va haver una dotació 
important, però no va funcionar pels tempos, pels concursos que quedaven deserts. Hi ha molts 
processos participatius que frustren com a dit el senyor Ávila, tu presentes les propostes són 
completes, les fas per amor a l’art i desprès no s’executen, per això hem buscat alguna cosa 
mes viable que portin a terme les entitats que al final en plena pandèmia són les úniques que 
han seguit "arrimando el hombro". La garantia és que els projectes els realitzin les entitats, les 
entitats són el més fiable. 
 
Pel que fa al manteniment, va mes lligat al dia a dia entre la coordinació i la presidència del 
districte i la regidoria s’ha de fer un seguiment i derivar aquests temes al servei corresponent. 
És cert hi ha moltes coses que no s’arriba, el tema de la plantació d’arbres n'és un a tota la 
ciutat, hi ha gent que no els vol prop de casa, el servei diu que no té pressupost. Relacionat 
amb el procés del que parlem, com tu has dit, el major respecte a les entitats i a la gent que 
està de forma altruista. Es tracta de dirigir els processo participatius perquè els executin les 
entitats i no empreses externes ni altres tipus de corporacions i aquest procés ho garanteix.  
 
La senyora Lluïsa Pérez aclareix que les propostes de les que estan parlant el Manuel i la 
Magda són dos temes diferents, el projecte que està explicant l’Ona no parla d’inversions, 
d'obres, no són inversions de fer una plaça, de posar jocs infantils. Són processos que siguin 
projectes de cohesió, com deia el Noel. El que comentava la Magda és una actuació que està 
pendent des del 2018, a la plaça de Can Palet, que encara està en procés d’adjudicació i que 
està previst que s’executi en els propers mesos. 
 
La senyora Eva Magaña diu que entre el Noel i la Lluïsa ho han avançat molt. Volia fer aquesta 
distinció de que aquest procés està més centrat en despesa corrent i el que volia una mica era 
donar-li la volta i prendre en consideració la mateixa valoració que els consells. Fa uns anys ja 
ens vareu dir, abans de la pandèmia, de que no acabava de rutllar el tema de les inversions, 
perquè amb l’import que hi havia era molt complex donar-hi forma i encaixar les actuacions a 
l’hora de licitar hi havia dificultats. Veure el fruit de tot plegat era molt complicat i ara al fer-ho 
amb capítol II és un dels grans al·licients, ja que podrem constatar la tasca important que fan 
els consells al territori, posar-los en valor, en un exercici aquí ja hem guanyat molt. Com deia la 
Lluïsa encara hi ha inversions pendents, no només al districte 3. Amb el procediment de 
contractació, de vegades, quedaven deserts, s’havia de fer per lots, .... Reconeixem la nostra 
responsabilitat per la part que ens toca, com a Administració, ja que no era un procés àgil, per 
això l’hem reconduït. El que comentava el Sr. l’Ávila ho pot acabar de parlar amb la 
Coordinadora per tal de concretar de quines propostes es tracta i, si cal, reconduir-les. 
 
El senyor Pau Hernández pregunta si els projectes que ja hagin estat aprovats es tiren enrere. I 
demana confirmació per part dels regidors. Tot allò que ja estigui aprovat, encara que no estigui 
executat, no necessàriament es paralitza o es tira enrere, per tant no hi ha d’haver-hi el 
problema de que ja s’hagi pensat en els consells anteriors i ja s’hagin presentat com 
comentava el Sr. Ávila.  
 
El senyor Francisco Utrera pregunta sobre les inversions pendents d'execució, si seguiran 
endavant, o no. Pel que veig pot ser que no s’arribin a materialitzar, perquè fins ara el missatge 
és que sí es farien, que hi havia pressupost i amb l’únic que hi havia problemes era amb les 
licitacions. Vull saber realment com queda, per informar a la gent que hi ha darrera meu, jo 
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només soc un interlocutor. Em sembla interessant el tema de la nova formula dels projectes i la 
nova iniciativa, però volia recordar el paper important que estan jugant les entitats socials del 
tercer sector en tot aquest procés que hem viscut i estem vivint de la pandèmia i la seva 
implicació en l’àmbit social de ser mediadors, detectors de situacions de problemàtiques 
socials, d’intervenció social... Nosaltres estem per la feina i seguirem treballant en aquesta 
línia. Gràcies a l'Associació de Veïns i a l'Esplai  hem pogut arribar a molta més gent que per 
uns altres medis no haguessin arribat.  
 
La senyora Ona Marínez diu que el que comentava la Sra. Magda Aguilar i ara també el Sr. 
Paco Utrera, és un tema important que volem donar-hi la volta. Les entitats feu una feina 
voluntària al barri i als consells. Les entitats del tercer sector realitzen una tasca social sempre, 
però durant la pandèmia encara s’ha vist més i ha estat més imprescindible i sort d’aquestes 
entitats que heu estat allà. Magda, deies que les entitats participeu, però en canvi l’Ajuntament 
per l’altra banda no us acaba de fer cas i moltes coses queden penjades i si participeu, voleu 
una resposta de l’Ajuntament. És evident que les entitats i l’Ajuntament mai serem el mateix, 
però una de les coses que volem canviar, o hem de començar a canviar, en el marc del 
Consell, és posar a l’ajuntament i a les entitats en el mateix pla, fent les propostes i construïm 
les propostes junts. Això anirà passant, les entitats heu de demanar tot allò que necessiteu i 
l’Ajuntament hi haurà vegades que haurem de dir que no, perquè no pot ser possible, però un 
dels objectius és que les propostes es construeixin en més d’una sessió en els consells, posant 
sobre la taula, des de la vostra experiència i des del viure al barri cada dia, allò que es 
necessita i que nosaltres puguem dir si és viable, reconduir-ho, millorar-ho i que al final les 
entitats que esteu al Consell acabeu prioritzant i tancant les propostes. Una mica trencar amb 
aquesta barrera i separació de nosaltres i ells, perquè la ciutat som tots, això és molt 
conceptual i difícil però crec que una de les idees importants és que volem avançar cap a aquí. 
I l'altre son projectes pel barri que no son inversions que ho deien molt clar la Lluïsa i l'Eva i per 
tant ens allunyem dels arbres, dels bancs, de la vorera i de la plaça, això no vol dir que deixi de 
tenir importància. La gràcia és que el Consell i altres espais segueixin servint perquè vosaltres 
pugeu posar sobre la taula les necessitats que hi ha al barri en aquests temes i que els serveis 
responsables ho entomin i, a mesura que tinguin pressupost, ho puguin anar fent, però creiem 
que desprès d'una pandèmia necessitem programes i projectes de cohesió social i de salut en 
el sentit més ampli de la paraula més comunitaris i d'ajudar-nos entre els veïns a l'hora de la 
veritat si que són projectes pel barri, pel districte, però a la llarga transformen molt més la 
realitat social de la ciutat. Això no vol dir que si es necessiten arbres o bancs es digui al Consell 
i la Mònica i la Lluïsa segur que ho recolliran i ho faran arribar al servei que correspongui, però 
l'objectiu és anar cap a aquí i obtenir resultats palpables en el context de pandèmia, que és 
més interessant i transformador.  
 
La senyora Magda Aguilar comenta que  pensa que l'entitat de la gent gran ha perdut moltes 
vides pel camí. Abans quan agafàvem vacances les persones ja tornaven tocades, ara que ja 
portem dos anys que no tenim atenció i hem de començar a engegar aquesta maquinària, 
tallers de la memòria..., serà complicat.  
 
La senyora Eva Magaña diu que ho volia aclarir una mica, ja que el Paco ha tornat a fer incís 
en el tema de les propostes que s'havien quedat a mitges intentar recuperar els antecedents 
pels que hem passat, perquè potser les vostres intervencions anaven per aquí. Nosaltres 
teníem el tema de les inversions la partida que teníem per districte que eren uns 73 mil euros, 
això ho varem fer uns anys. Aquest procés va generar tots els desajustos que han anat sortint i 
que encara anys desprès estem arrossegant, no s'ha vist el resultat del que es va decidir en els 
òrgans participatius. Varem fer una valoració bastant negativa des de l'Administració i vosaltres 
mateixos i s'havia de replantejar.  
 
La senyora Magda Aguilar diu que aquest any a estat molt tràgic hem perdut moltes vides pel 
camí i recuperar això ens costarà, perquè tavellàvem amb els serveis socials tant del Centre 
com del CAP i ara hem de tornar a començar i no sabem al setembre com començarem, però 
és el que més ens inquieta. Les entitats tenim una altra funció que no és només demanar un 
arbre i un banc, ja que ferm un acte social molt diferent; estem en contacte amb les persones 
dia a dia i som un altaveu del barri. No ho veieu com que estem en contra, tot el contrari, 
l'Administració i les entitats aquí anem en conjunt. Jo porto 25 anys fent de voluntària i 
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mereixem una altra cosa, una satisfacció més gran, no només que planteu un arbre o poseu un 
banc. 
 
La senyora Mònica Polo diu que nosaltres sempre ho diem, les entitats sou el motor de la ciutat 
i arribeu on no arriba l'Administració. Hem de crear aquesta xarxa de comunicació i treballar 
conjuntament i anar tots plegats sinó no te sentit res.  
 
La senyora Eva Magaña explica que recopilant teníem la dinàmica d'aquests 73 mil euros i va 
arribar l'any electoral, això es va explicar als consells de districte que el procés d'inversions 
d'aquell any seria totalment diferent. No se sabia com seria i es regulava fins a la fase de 
recollida de propostes. Abans de les eleccions es va fer un procés de recollida de propostes 
per inversions d'aquells 73 mil euros que es gestionava a cada consell amb el ben entès que 
l'equip de Govern sortint va passar per a tots els consells explicant que això es feia per tenir la 
feina avançada, però quan hi hagués un nou equip de Govern i hi haguessin nous consells 
serien els que acabarien de donar-li forma. És cert que hi va haver una recollida de propostes 
aquell any electoral. Jo no sé fins a quin punt quan heu parlat tant el Sr. Utrera com el Sr.Àvila 
d'unes propostes igual anàveu per aquí. En aquest sentit aquestes propostes sí que ara mateix 
no tenen sortida, perquè el procés que s'està reconduint és de capítol dos i les propostes que 
es van recollir no tindran cabuda en aquest procés, no podrem agafar-les. Si el que s'hagués 
fet fos reformular un procés que continues sent d'inversions, si que haguéssim pogut incorporar 
aquestes propostes recollides, ja que és el compromís que en un principi hi havia que es 
reformulava el procés d'inversions i no seria una feina perduda. Seria una feina avançada, 
perquè en aquell moment es plantejava no perdre massa temps. Com que no hi haurà un 
pressupost d'inversions per a participació, sinó que  estem parlant d'un altre producte no hi 
haurà manera de recuperar aquestes propostes. No sé si realment anàveu per aquí, però si la 
pregunta en realitat era aquesta, aquí si que no hi ha continuïtat. 
 
La senyora Lluïsa Pérez comenta que el què deia el Sr. Paco Utrera d'una actuació en el 
districte és una piràmide de corda que s'ha de posar al barri de Guadalhorce, al parc de 
Salvador Allende, això segueix per un altre camí i la previsió és que s’instal·li, si tot va bé, els 
propers mesos. Això és un altre procediment que va a part i no té res a veure amb el procés de 
participació d'aquest any. Totes les peticions que feu, totes les propostes que es van fer al 
Consell de processos anteriors al 2018 i les que es van fer el 2019, tot el que es recollia per fer 
l'informe anual, totes aquestes peticions encara que no s'aprovin o no es prioritzin al Consell, 
nosaltres igualment les passem als serveis corresponents. Vull dir que tot el que ens proposeu 
es traspassa als serveis, que quedi clar que això no queda perdut, segueix el seu tràmit, però a 
vegades no es poden atendre totes de cop. Jo crec que al què es referia el Sr. Ávila és un 
recull que varem fer per elaborar l'informe anual i que al final no es va poder redactar. Aquí, a 
part d'inversions, hi havia projectes com el que explicava l'Ona i el Noel, projectes més de 
cohesió social de districte que no eren tant inversions al carrer o parcs infantils.  
 
La senyora Mònica Polo acomiada i dona les gràcies per la seva intervenció a la senyora Ona 
Martínez i al senyor Noel Duque. 
 
 
4. Renovació de la vicepresidència del plenari del Consell Municipal de Districte  
 
La senyora Mònica Polo obre aquest punt de l'ordre del dia. 
 
Indica que tal com estableix l'article 32.2 del Reglament de Participació Ciutadana, la 
vicepresidència del Consell tindrà una vigència de dos anys. Passat aquest temps, el plenari 
haurà de tornar a fer una nova elecció, d'entre les persones membres que formen el plenari, 
quedant exclosos de l’elecció els representants dels grups polítics. 
 
Ara, dos anys després de la constitució d'aquests Consells, és el moment de renovar les 
vicepresidències. La idea és decidir-ho en aquest consell, i que en el pròxim, la persona 
escollida ja pugui exercir les seves funcions, que principalment, tal com marca el Reglament, i 
que són: 
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32.4. La vicepresidència col·laborarà amb la presidència del consell en l’exercici de les seves 
funcions, especialment en l’elaboració de l’ordre del dia del plenari i en la dinamització i en el 
seguiment de les comissions, els grups de treball, les taules participatives i/o les xarxes 
col·laboratives. 
 
32.5. La vicepresidència substituirà, amb caràcter accidental, la presidència en tot allò que 
afecti el funcionament de les sessions del consell, en cas d’absència o malaltia, mentre 
l’Alcaldia no nomeni la nova presidència 
 

Diu que tal com us varem informar per correu electrònic, hem rebut la presentació de les 
següents candidatures: Sra. Sofia Cordero, Presidenta AV Xúquer 
 
Si algú es vol presentar, pot fer-ho ara també. 
 
Es fan les votacions i es renova, per unanimitat, com a Vicepresidenta del Consell, a la Sra. 
Sofia Cordero. 
 
El senyor Manuel Ávila diu que la Sofia és la persona idònia i a l'Associació de Veïns de Can 
Palet confien que és l’opció apropiada. 
 
La senyora Sofia Cordero diu que amb el tema de la Covid no vaig poder  fer res quan vaig ser 
la vicepresidenta, que intentarà estar a l'alçada.   
 
La senyora Lluïsa Pérez comenta que la Sra. Ona Martínez ha avançat que les 
vicepresidències formaran part de la comissió de seguiment del procés.  
 
La senyora Sofia Cordero diu que intentarà fer el que pugui.  
 
La senyora Mònica Polo felicita a la Sofia.  
 
 
5. Informacions de presidència  
 
La senyora Mònica Polo obre aquest punt de l'ordre del dia. 
 
Informa sobre la Comissió de Seguiment del nou equipament cívic al Districte 3. Diu que el dia 
3 de maig de 2021 es va tenir lloc una reunió de la Comissió de Seguiment del nou Equipament 
Cívic del Districte 3. 
 
L’ordre del dia de la reunió era l’Actualització i seguiment del projecte del nou equipament del 
solar de l’antiga fàbrica Saifa Keller. 
 
Els assumptes tractats a la reunió van ser els següents: 
 

1. Projecte desplegament territorial 
 

2. Procés participatiu 2018  
 

3. Projecte nou equipament cívic amb espais per a infància i adolescència (fase A) del 
procés participatiu: 

• Estat mur del c. Ter 
• Estat del sòl del solar.  
• Possibles usos alternatius del solar mentre no es construeixi el nou equipament 
• Resum conclusions procés 2018 (veure annex 2)  
• Concurs d’idees d’arquitectura equipament cívic amb espais per a infància i 

adolescència 
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4. Calendari fases projecte nou equipament cívic amb espais per a infància i adolescència 
i reunions de la comissió: 

Calendari previst per al projecte:  
• Concurs d'idees d'arquitectura: de maig de 2021 a febrer de 2022 
• Redacció projecte: de febrer de 2022 a desembre de 2022  
• Licitació de les obres del projecte:  al 2023 
• Previsió inici d'obres: desembre 2023 /gener 2024 
• Previsió execució: 1 any 

 
Calendari de la Comissió seguiment: està prevista una reunió quan tinguem el 
veredicte del concurs d'idees i a cada fase del projecte. 
 
S'anirà informant dels temes tractats a la Comissió de Seguiment a les reunions del 
Consell Municipal del Districte 3, previstes pel: 

• Juliol 
• La tardor 
• Desembre 

 

5. Seguiment projecte per part de la comissió. Participació membres comissió al jurat del 
concurs d’idees  

 
Es van prendre els següents acords: 
  

1. Definir el metratge dels diferents espais del nou equipament 
 

2. Redactar i convocar, el més aviat possible, el concurs d’idees d’arquitectura per a la 
fase A, nou equipament cívic amb espais per a infància i adolescència 

 
3. Nomenar representants de la comissió de seguiment al jurat del concurs d’idees 

d’arquitectura 
 
El Pla d’Usos del nou equipament cívic del Districte 3 s’està redactant per convocar el concurs 
d’idees d’arquitectura i, degut a una demora als treballs tècnics, s’haurà d’ajustar el calendari 
previst per al projecte. 
 
Tota la informació sobre la Comissió de seguiment del nou equipament del Districte 3 està 
penjada al Participa a Terrassa, a l’apartat del CMD3. 
 
https://participa.terrassa.cat/assemblies/cs-nouequipament/f/431/meetings/414 

 
Pel que fa al Solar aparcament al barri de Can Palet  informa que des de l’Ajuntament, fa 
mesos que s’està estudiant la viabilitat de convertir un solar en una zona d’aparcament gratuït i 
públic al barri de Can Palet. 
 
Després d’estudiar diferents emplaçaments i descartar-los per motius de normativa urbanística i 
tècnics, s’està  redactant el projecte per crear aquesta zona d’aparcament a una part del solar 
de l’antiga fàbrica Saifa Keller. Aquesta actuació provisional no afectaria a les futures obres de 
l’equipament. Actualment s’estan fent cales per saber quin paviment hi ha a cada tram. 
 

Quan a la Creació de nous espais lliures al barri de Can Palet informa que La Junta de Govern 
del 23/04/21 va aprovar les propostes relatives als expedients d'actuacions prèvies a la 
modificació del sistema de compensació bàsica pel de cooperació a l'àmbit de l'antiga fàbrica 
l'Auxiliar Estambrera i, també, per a les parcel·les del sector delimitat pels carrers de Germà 
Joaquim i Bages.  
 
L'acció s'emmarca en la voluntat de l'equip de Govern d'obtenir nous espais lliures en aquest 
barri i contempla la creació de noves zones verdes i jardins urbans per fomentar la convivència 
i la cohesió social. 
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L'Ajuntament ha requerit a les persones propietàries de la parcel·la de l'antiga fàbrica que 
presentin a tràmit el pla de millora i, a les del carrer Germà Joaquim i Bages, que presentin els 
projectes de reparcel·lació i d'urbanització.  

En cas de no fer-ho en el termini indicat, el Consistori podrà instar a canviar la modalitat 
d'execució del sistema de compensació bàsica pel de cooperació per tenir, d'aquesta manera, 
la iniciativa per executar les obres d'urbanització.  

L'objectiu del Consistori és obtenir nous espais lliures per un barri tan dens com és el de Can 
Palet, amb espais verds i jardins urbans que fomentin la convivència i cohesió social. El POUM 
preveu ordenar els volums edificables que falten per completar per aconseguir ubicar aquests 
nous espais lliures. 

La parcel·la de l'antiga fàbrica Auxiliar Estambrera, una edificació que està en desús i en mal 
estat de conservació, té 9.977 m2 i està situada entre l'avinguda de Santa Eulàlia i els carrers 
de Menéndez i Pelayo, del Bages i de Concepció Arenal. La parcel·la delimitada dels carrers de 
Germà Joaquim i del Bages ocupa un total de 2.494 m2. 
 

Referent a la pacificació del barri de Can Palet informa que la setmana passada es va donar a 
conèixer el projecte de pacificació del trànsit i millorar la seguretat viària al barri de Can Palet. 
L’Ajuntament ha treballat conjuntament amb l’AV Can Palet el projecte, que ja es pot consultar 
a la web municipal. Properament, el projecte també s’exposarà, durant dos mesos,a la 
plataforma Participa Terrassa amb l’objectiu que la ciutadania els pugui consultar i valorar. 
 
Can Palet és un barri amb un elevat trànsit de pas pels carrers de Colom, Agricultura, 
Menéndez y Pelayo i Ramón y Cajal. Aquest fet fa que existeixi un trànsit elevat a la zona, amb 
el soroll i la inseguretat que això genera. 

Per tal de solucionar aquesta problemàtica i donar resposta a una demanda ciutadana 
històrica, el projecte proposa la pacificació del barri amb diverses actuacions.  

Una d'elles és la que proposa convertir el tram del carrer Colom a l'alçada de la Plaça de Can 
Palet en un vial de circulació restringida a veïns, transport públic i distribució urbana de 
mercaderies i fer el mateix en el tram de Menéndez i Pelayo proper a la plaça.  

A més, també es contempla un canvi de sentit a Ramon y Cajal, entre Albinyana i Àngel 
Guimerà i s'incrementarà el nombre de passos de vianants en aquest barri. 

Cal dir que aquest nou pla es sumarà a algunes mesures que ja s'han aplicat al barri de Can 
Palet amb l'objectiu de millorar la seguretat, com la millora de la cruïlla entre els carrers 
Montcada i Agricultura. 

Pel que fa a la transformació del tram final del carrer de Baldrich, al barri del Segle XX informa 
que el divendres, 2 de juliol, la Junta de Govern Local va aprovar inicialment el Pla de Millora 
Urbana (PMU) de remodelació de Baldrich, 240, que ordena l'àmbit ja definit al Pla d'Ordenació 
Urbanístic Municipal (POUM).  
Amb l'aprovació inicial s'obrirà el corresponent període d'informació pública i petició d'informes 
als organismes competents. Resolts aquests tràmits, es podran aprovar definitivament els 
projectes, i s'obrirà la porta a la licitació per part de la Junta de Compensació de les 
corresponents obres, per a les que avui encara no hi ha data d'inici. La promoció correspon a la 
Societat de Gestió d'Actius Procedents de la Reestructuració Bancària (SAREB), com a 
propietària majoritària. Es tracta, doncs, d'una transformació d'iniciativa privada que després 
d'anys d'espera pot finalment iniciar la seva tramitació administrativa. 

L'àmbit, de 5.072 m2, abasta el sector delimitat pel carrer de Baldrich, 240, el carrer del Doctor 
de Torres i Bages i la carretera de Rubí, on hi ha edificacions industrials en desús. Amb aquest 
PMU es pretén ordenar l'edificació, transformant els usos dels terrenys actuals en un nou teixit 
residencial, amb façana al carrer de Baldrich i a la carretera de Rubí.   
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Aquest sector proposa un sostre total de 7.701 m², dels quals més d'un 95% es destinaran a 
habitatge, i el 5% restant a altres usos vinculats al terciari. El nombre màxim d'habitatges 
previstos és de 79, dels quals, 55 lliures, 16 destinats a habitatges de protecció general, i vuit a 
habitatges protegits concertats. Pel que fa als edificis, el PMU contempla que tinguin una 
alçada màxima de planta baixa i tres plantes pis, i que es destinin, principalment, a ús 
d'habitatges i, en una menor part, a altres usos relatius al sector terciari (oficines i comercial). 

En relació als espais públics, planteja una superfície de 2.076,25 m² de sòl públic, on s'inclou 
completar la vialitat de l'entorn i la creació d'un nou espai lliure al sud del sector, coincidint al 
final del carrer Baldrich i dotant d'una plaça pública davant de l'arxiu. L'objectiu és que aquest 
sigui un espai de trobada pel veïnat i que faciliti també la connexió amb el Parc de Vallparadís. 

Informa sobre el Projecte comunitari en el D2.2..Diu que aquest és un projecte d'intervenció 
sòcio-laboral que es porta a terme al districte 2.2 des de fa 4 anys i que ara, amb el suport de la 
UPC, dona l’opció de fer mascaretes. La idea és donar a conèixer el projecte i cercar persones 
voluntàries que vulguin col·laborar a la confecció de mascaretes. 
 
Passo la paraula a la Sra Sònia Arnau, cap de Serveis Socials del districte 2 perquè ens 
expliqui molt breument quina és la situació del projecte i quina col·laboració necessiten.  
 
La senyora Sònia Arnau pren la paraula i procedeix a l’exposició del document Teixint 
vivències, teixint emocions (ANNEX 3) 
 

https://www.canva.com/design/DAEc8V--a2w/nl2oB68dy7_txL5oIYL8IQ/view?utm_content=DAEc8V--

a2w&utm_campaign=designshare&utm_medium=link&utm_source=sharebutton 

 

 

Demana als consellers si poden ajudar a fer difusió d’aquest projecte. 
 
La senyora Sofia Cordero diu que necessito més informació sobre el projecte i s’ofereix de 
voluntària.  
 
La senyora Sònia Arnau respon que si la col·laboració no pot ser presencial es pot fer 
qualssevol tipus de coses i que passarà la informació. 
 
La senyora Sofia Cordero diu que des de l'escola bressol us poden donar una mà amb un altre 
tipus d'horari. 
 
La senyora Sònia Arnau diu que passarà la informació i el seu contacte. 
 
La senyora Sofia Cordero diu que en poden sortir moltes coses. 
 
La senyora Sònia Arnau comenta que quan compartim sumem. A Can Tusell tenen un projecte 
de confecció i si ens sumem podem avançar. Us agraïm moltíssim que ens oferiu aquest espai 
per explicar aquest projecte.  
 
La senyora Lluïsa Pérez diu que passarà la informació per correu. 
 
La senyor Mònica Polo acomiada i dona les gràcies a la senyora Sònia Arnau per la seva 
intervenció. 
 
Pel que fa a la Problemàtica gent gran i entitats bancàries (manca d’oficines i d’atenció). 
Informa que el 2 de març es va fer una reunió amb les entitats financeres de la ciutat amb 
l’objectiu de compartir informació i crear una xarxa per poder treballar. Varem acordar compartir 
els protocols interns de cada entitat i s’oferien a arribar al servei de gent gran i tenir una 
persona de referència de cada entitat per adreçar-se en cas d’alguna queixa. El que hem 
avançat és que hem enviat tota la informació d'aquests protocols interns i s’ha creat aquesta 
xarxa de comunicació. Com ja sabeu varem estar molts mesos enrere per aconseguir aquesta 
reunió. Ara el que farem és que el proper 21 d’octubre tenim previst una xerrada informativa a 
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l'oficina a càrrec de la associació d’usuaris de bancs caixes i assegurances que tenen com a 
objectiu, com a associació de consumidors, compensar la gran diferencia que existeix entre el 
ciutadà i les entitats financeres. La nostra idea és trencar aquestes barreres tant grans que ens 
trobem. Ells ens envien aquests protocols i nosaltres fem com a estudi intern decidir si ho fem 
cada 6 o 8 mesos, per veure com  funciona aquest protocol. Qualssevol cosa que aneu trobant 
les entitats m’ho podeu dir i així anem controlant. 
 
La senyora Magda Aguilar diu que tornen a tancar dues entitats bancàries, provocant uns 
desplaçaments brutals. Aquestes coses no s’haurien de permetre, com a mínim posar-los pals 
a les rodes, perquè no avancin tant despresa. Quan hi havia bonança tothom obria oficines i 
ara que es fa telemàticament, ja no es presencial, ara se n’adonen que tenir treballadors allà no 
val la pena i ho deriven tot a les màquines. Hi ha gent gran que no sap posar els números, ni el 
codi, ni passar la targeta, ni la llibreta i van al taulell, necessiten algú que els atengui. Les 
persones que ens movem més no tenim cap problema, però hi ha molta gent que no ho sap fer 
i necessiten una atenció, és amb aquestes persones que hem de tenir més cura. 
 
La senyor Mònica Polo diu que està totalment d’acord, no tenim cap competència i és molt 
complicat i jo ho deia en mode positiu, perquè hem donat una passa que no és la solució, però 
hem trencat aquesta barrera i ara tenim comunicació, però continuaran fent ells el seu objectiu 
que és tancar. El nostre es de vetllar per a una societat més justa i ara mateix no ho és. Hi ha 
persones que no dominen la tecnologia i és més complicat,estem perdent el contacte i cada 
cop es tot més mecanitzat. Pals a les rodes tots els que podem, seguríssim, però hem de 
començar per veure per on naveguem.  
 
Referent a la situació del PROCICAT - Equipaments cívics i Festes Majors. Informa que els 
equipaments funcionen en l’horari habitual, de dilluns a divendres de 9 a 21 h i els dissabtes de 
10 a 14 h. Actualment la situació normativa permet, en general, un aforament de 10 persones, i 
del 70%, en la majoria dels espais respectant distàncies, mesures d'higiene i de ventilació. La 
sala relacional del Centre Cívic Alcalde Morera de moment no està oberta.  
 
La senyora Lluïsa Pérez diu que ara mateix la sala relacional està tancada, s’ha de comprovar 
si la ventilació dels despatxos és suficient i si ho és s'obrirà de seguida que es pugui.  
 
La senyora Mònica Polo diu que la normativa del PROCICAT i la normativa van canviant.  
 

Quant a les Festes Majors, estan permeses i s’ha publicat una normativa específica sobre els 
requisits. El que sí que està clar és que aquestes activitats han de tenir un control perimetral i 
s'han de fer en espais tancats amb un control d'accés.  
Aquest any estan previstes poc més de 20 festes, quan habitualment es celebraven més de 30 
en any normals. 
 
Previsió festes al Districte 3: 
Barri de Can Jofresa: 10-12 setembre 
Barri de Guadalhorce: 24-26 setembre 
Barri del Segle XX:  24-26 setembre 
 
El ple del mes de juny va aprovar una Proposta de Resolució sobre les festes majors.  
 
Si alguna entitat que no ha demanat subvenció per fer la Festa Major, la volgués organitzar, 
s’ha de posar en contacte amb la coordinadora. 
 
Us farem arribar el text de la proposta de resolució aprovada. 
 
Us recordem que  la disponibilitat de cessió de material i infraestructura és finita i si 
coincideixen moltes festes els mateixos dies, el material s’haurà de repartir. És per això que 
recomanem espaiar-les i no acumular més de 4 a la ciutat el mateix cap de setmana. 
 
Consells de districte. Segurament si la situació ja ho permet, el pròxim consell serà presencial. 
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Referent als Horaris CAP Sud estiu i altres informe que Al cap sud l’horari d’estiu es del 2 
d'agost al 3 de setembre de 8 a 15 de dilluns a divendres.  
 
Comentar que, per primera vegada, hem aconseguit fer una taula, una coordinació amb 
l'Ajuntament i el servei de Salut amb el CatSalut i els tres proveïdors que L’ICS el CST i la 
Mútua. Estic molt contenta perquè han generat aquest espai, ja que  la pandèmia ha portat 
moltes coses negatives i la positiva ha estat aquesta relació, per fi s’ha pogut posar en una 
taula. No tenim competència directa, però si el deure de treballar per a la ciutadania. En 
aquestes taules exposem les demandes que ens arriben i una de les que més ens preocupen 
ara és el tema de la salut mental, ja que no hi ha recursos i la situació de pandèmia ha fet que 
aquesta necessitat creixi. Són un dels temes que hem posat sobre la taula i que treballarem 
conjuntament amb els tècnics.  
 
La senyora Sofia Cordero diu que al CAP Sud i no hi ha servei de pediatria. 
 
La senyora Mònica Polo diu que es van reunir amb la direcció de Mútua i també va anar al CAP 
Oest a parlar amb els professionals. En aquest moment segueixen dient que es quedarà 
unificat en el CAP Oest mentre duri la pandèmia, però ja no està tant clar i per això estem 
treballant paral·lelament  amb el CatSalut sobre el tema. No poden centralitzar pediatria en una 
ciutat tant gran. Aquesta és la informació que rebo de la direcció de Mútua i tinc pendent la 
reunió amb el CatSalut sobre aquest tema que us faré el retorn. Els professionals em confirmen 
que ells volen tornar al seu CAP de referència, però de moment em segueixen dient això que 
és pel tema de pandèmia, però ho estem treballant. 
 
La senyora Sofia Cordero diu que, pel tema de les analítiques, quan has d’anar al CAP Oest a 
les 8 del mati és impossible aparcar. 
 
La senyora Mònica Polo respon que vaig traslladar, tal qual, totes les necessitats que m’heu 
anat dient. 
 
La senyora Sofia Cordero diu que en autobús és impossible arribar fins allà si tens l'analítica a 
les 8 o t'has de llevar a les 6 del matí. 
 
La senyora Mònica Polo diu que entenem que en una situació com la pandèmia, puntual, han 
de fer zones netes de Covid, però hem de començar ja en aquest tema a la normalitat.  
 
La senyora Sofia Cordero  comenta que no entén aquesta situació, perquè pediatria està a 
rebentar de gent el CAP Oest i al CAP Sud no hi ha ningú.  
 
La senyora Mònica Polo respon que el tema ve pels professionals, no hi ha prou pediatres i 
s’ho combinen d’aquesta manera. Aquest tema em preocupa molt i a totes les reunions trec el 
tema. Tinc una reunió especifica per parlar d’aquest tema. Us aniré informant. 
 
La senyora Magda Aguilar diu que la informació que tinc és la mateixa. Els metges són els 
mateixos que hi havia, però els estan destinant a altres coses. El CAP està obert però no et 
visita cap metge, has de trucar, et donen dia i hora i et truquen. Quan és una visita presencial 
ha d’haver algun metge. Has d’anar a la privada i són els mateixos metges de la pública i has 
de pagar dues vegades, ja està bé que abusin tant, tot ho justifiquen amb el  Covid. 
 
La senyora Mònica Polo diu que  això no ve d’ara amb la Covid,  això ja fa més de deu anys 
que el sistema de sanitat pública s'està ressentint, el Covid ha aflorat més aquestes 
necessitats.  
 
La senyora Magda Aguilar comenta que  ara paguem les retallades que van fer a la sanitat. Els 
professionals es queixen de que no poden treballar en condicions. Crec que no és necessari 
acumular tants nens allà tenint el CAP buit. 
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La senyora Mònica Polo diu que es necessari un canvi de model començant per cuidar i 
protegir al personal sanitari, començant per una bona contractació i un bon sou perquè no 
marxin, sinó ens torbem amb la situació en la que  estem. 
 
 
6. Precs i preguntes  
 
La senyora Mònica Polo obre aquest punt. 
 
El senyor Pau Hernández demana si poden enviar informació sobre les diferents actuacions als 
carrers del districte que s’han comentat.  
 
La senyora Mònica Polo respon si, que ho passarem per correu.  
 
La senyora Magda Aguilar comenta que fa un mes que les olors a xocolata d’INDCRESA s’han 
intensificat, que no podem respirar i a vegades fa una pudor insuportable. 
La senyora Lluïsa Pérez respon que els filtres ja no existeixen des que van instal·lar el 
termoreactor i la xemeneia més alta. L’Ajuntament està fent seguiment aquestes setmanes, 
perquè va haver-hi més queixes. No ens consta que hagin tingut cap avaria, ni cap problema i 
estan complint amb la normativa. Estan construint una planta nova al carrer de Venus i la 
producció de la xocolata més alcalina, la que provoca més olors, la traslladaran. Es preveu que 
en aquesta no va planta es redueixin les molèsties d'olor i que es puguin traslladar a  finals 
d’any o principis del vinent a aquesta zona del polígon. 
 
La senyora Sofia Cordero pregunta on està això, ens afectarà a nosaltres? 
 
La senyora Lluïsa Pérez respon que està al Polígon Industrial de Can Parellada. La planta nova 
l’estan fent amb tecnologia millorada, que ha de reduir les emissions d'olor. 
 
La senyora Sofia Cordero diu que a Xúquer ja no arriba l'olor.  
 
La senyora Lluïsa Pérez diu que depèn de la direcció del vent i comenta que hem parlat amb 
l’empresa per convocar una comissió de seguiment al setembre. Ja us avisaré.  
 
La senyora Magda Aguilar pregunta si hi ha hagut moltes queixes. 
 
La senyora Lluïsa Pérez diu que no hi ha hagut moltes, però quan hi ha una queixa comprovem 
què passa. Ens han confirmat que no tenen cap avaria, potser a coincidit que les ratxes de vent 
venien més cap a Can Palet, perquè la persona que s’ha queixat també viu al barri.  
 
El senyor Manuel Àvila demana informació del pas de la riera del Palau pel districte. Fa uns 
mesos es va aprovar un projecte de construcció d’un mur de contenció del vial de la mà dreta 
del la riera de fondo que està trencat i tancat amb pilones i em van enviar la informació que ja 
s’havia aprovat el projecte, per què no es porta a terme?. Una altra cosa que em preocupa és 
la sequera que tenim a la riera del Palau; porta molt poca aigua i està creant un fons verd, però 
s'està extraient aigua de la riera de manera il·legal. S’hauria de tenir una mica de control 
perquè la riera ha d’estar viva per a nosaltres. Això passa pel nostre districte. Una altra 
pregunta és si, a la post pandèmia, podrem fer servir la Masia Els Bellots un altre cop, perquè 
tenim projectes l’Associació de Veïns de Can Palet i estem esperant el moment oportú per fer 
aquesta sol·licitud.  
 
La senyora Mònica Polo respon que a nosaltres la normativa ens ve donada pel Procicat i  em 
preocupa perquè estem a la cinquena onada i el 40% de la població està amb la soca Delta. 
Estem en un moment complicat i dona la sensació que es van relaxant les mesures de 
protecció i seguretat. Pel que fa Els Bellots no ho podem saber.  
 
El senyor Manuel Àvila concreta que vol saber si les instal·lacions d' Els Bellots es podran 
utilitzar per activitats de les entitats. 
 



 
Coordinació Districtes 

 

  

La senyora Mònica Polo respon que em pensava que era més per la pandèmia. Jo no tinc 
informació en aquest moment, però em comprometo a buscar-la i informar a la pròxima. 
Referent a  la riera no et puc donar la informació, pensava que s’havia donat resposta per 
escrit.  
 
La senyora Lluïsa Pérez, referent a la riera, comenta que he anat enviant correus amb 
informació que ha sortit a la premsa. Demà li tornaré a reenviar a la seva bústia personal i 
també a l’entitat. Si té molt interès en el tema de les rieres, i no formen part de la comissió de 
rieres, poden participar-hi. 
 
El senyor Manuel Àvila respon que no estem com a Associació de Veïns. Demana informació 
de dues coses noves, les extraccions d’aigua il·legal que estan deixant la riera morta i l’altre és 
si ja estava aprovat el projecte de fa tres o quatre mesos de construcció del dic, perquè es 
tornessin a obrir els dos carrils de circulació de la riera. 
 
La senyora Lluïsa Pérez diu que jo no tinc informació tant completa, però que, de vegades, que 
s'hagi  aprovat el projecte no vol dir que es s'executi immediatament i que demanarà informació 
al servei corresponent.  
 
La senyora Mònica Polo  diu que us passem per escrit la informació i les respostes que falten. 
 
La senyora Mònica Polo acomiada i dona les gràcies a tots els consellers i conselleres per la 
seva assistència. 
 
 
7. Consultes de la ciutadania  
 
No hi ha consultes de la ciutadania 
 
    

 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
Secretària Presidenta 
  

Lluïsa Pérez Azcárate  Mònica Polo Rubia 

 


